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Την αναγκαιότητα να προχωρήσει άμεσα η δασική μεταρρύθμιση ώστε μέσω της ολοκληρωμένης διαχείρισης των
δασικών οικοσυστημάτων να επιτευχθεί η θωράκιση των δημόσιων δασών απέναντι στην κλιματική κρίση υπογράμμισε ο
Υπουργός Περιβάλλοντος και Ενέργειας Θόδωρος Σκυλακάκης συμμετέχοντας διαδικτυακά στην ημερίδα «Δασικές
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πυρκαγιές. Συμπεράσματα και κατευθύνσεις. Η περίπτωση του Έβρου», που διοργάνωσε χθες στην Αλεξανδρούπολη το
Γεωτεχνικό Επιμελητήριο Ελλάδας.

«…Είναι απαραίτητο να προχωρήσει αυτή η μεταρρύθμιση, να πολλαπλασιάσουμε τους ανθρώπους που ζουν και
δουλεύουν στα δάση, να πολλαπλασιάσουμε τις επενδύσεις που γίνονται μέσα στο δάσος για την προστασία του και να
το κάνουμε αυτό με πολύ μεγάλη ταχύτητα γιατί το κλίμα έχει ήδη αλλάξει…» ανέφερε χαρακτηριστικά συμπληρώνοντας
πως το πρώτο θεμελιώδες πρόβλημα που πρέπει να επιλυθεί είναι το γεγονός ότι τουλάχιστον τα μισά δάση της χώρας
δεν έχουν διαχείριση.

Στην προσπάθεια αποκατάστασης των προβλημάτων της πυρκαγιάς που εκδηλώθηκε στο Εθνικό Πάρκο δάσους Δαδιάς,
αναφέρθηκε σε βιντεοσκοπημένο μήνυμα ο Υπουργός Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων Λευτέρης Αυγενάκης.
«Ήμασταν εκεί από την πρώτη στιγμή, βρεθήκαμε στο πεδίο όλη η ηγεσία του ΥΠΑΑΤ καθώς και οι εκπρόσωποι των
εποπτευομένων φορέων και κινηθήκαμε με ταχύτητα, ευελιξία αλλά κυρίως με αποφασιστικότητα. Η προσπάθεια όχι
απλώς δεν έχει σταματήσει αλλά κάθε άλλο συνεχίζεται γιατί αυτό επιβάλλεται να κάνουμε ως υπεύθυνη Πολιτεία». Στη
συνέχεια αναφέρθηκε επιγραμματικά στις ενέργειες στήριξης των πληγέντων μεταξύ των οποίων το μέτρο 5.2 για δωρεάν
αντικατάσταση του ζωικού κεφαλαίου και μερική ή πλήρη ανακατασκευή στάβλων, η ένταξη στα σχέδια βελτίωσης του ΄23
όλων των επιλαχόντων του Έβρου, η ανακατασκευή του μελισσοκομικού πάρκου Δαδιάς Σουφλίου και στην καταβολή των
υψηλότερων τιμών προκαταβολών με πρωτοφανή- όπως είπε- ταχύτητα».

Στη σημαντικότητα της συνεργασίας πολιτών, θεσμικών φορέων και εκπροσώπων της πολιτείας σε όλα τα επίπεδα
προκειμένου να αποκατασταθούν τα τραύματα που άφησε στο πέρασμά της η μεγάλη πυρκαγιά αναφέρθηκε στον
χαιρετισμό του ο υφυπουργός Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων Σταύρος Κελέτσης. Εκτιμώντας πως «η κλιματική
κρίση θα μας φέρνει συχνά αντιμέτωπους με τέτοια φαινόμενα» σημείωσε πως «χρειαζόμαστε οπωσδήποτε τις απόψεις
των επιστημόνων, των ειδικών προκειμένου να αποκαταστήσουμε το δάσος αλλά και γενικότερα την οικονομία της
περιοχής μας, άρα να αποκαταστήσουμε την επόμενη μέρα στο νομό , αλλά ταυτόχρονα περιμένουμε και τις προτάσεις
που έχουν να κάνουν με την πρόληψη» είπε ο κ. Κελέτσης εκφράζοντας την πεποίθηση για την αποκατάσταση τόσο του
δάσους όσο και της οικονομίας του νομού .

Την πορεία υλοποίησης του προγράμματος AntiNero, της ενίσχυσης του ανθρωπίνου δυναμικού και του εξοπλισμού της
δασικής υπηρεσίας παρουσίασε ο γ.γ. Δασών Στάθης Σταθόπουλος ο οποίος αναγνωρίζοντας την ύπαρξη διαχρονικά
διαχειριστικών μελετών στα δάση του Έβρου σημείωσε πως το παγκόσμιο πρόβλημα της κλιματικής κρίσης εξαιτίας της
οποίας εμφανίζονται ολοένα και συχνότερα ακραία καιρικά φαινόμενα δυσχεραίνει το έργο της προστασίας ο σχεδιασμός
του οποίου, όπως είπε, χρήζει συνεχούς προσαρμογής λόγω των εκάστοτε νέων δεδομένων.

Στην ημερίδα, η οποία σύμφωνα με τον πρόεδρο του ΓΕΩΤΕ, Μενέλαο Γαρδικιώτη διοργανώθηκε με στόχο την ανάδειξη
της πολυπλοκότητας του προβλήματος των δασικών πυρκαγιών στο πλαίσιο του πορίσματος που επεξεργάστηκε
αρμόδια επιτροπή του επιμελητηρίου, εξειδικευμένοι επιστήμονες και δασικοί σκιαγράφησαν την υφιστάμενη κατάσταση
αναφορικά με το νομικό πλαίσιο, τα έργα δασικής αποκατάστασης στον Έβρο, τις επιπτώσεις της πυρκαγιάς στη χλωρίδα
και την πανίδα καθώς και προτάσεις και κατευθύνσεις για το μέλλον στον σχεδιασμό της πρόληψης αλλά και της
διαχείρισης μετά από ακραία φυσικά φαινόμενα.

Μέσω μίας ιστορικής αναδρομής από την ίδρυση του δασαρχείου Αλεξανδρούπολης, 100 χρόνια πριν, ο δασάρχης
Αλεξανδρούπολης, Γιώργος Πιστόλας μίλησε για τη διαχείριση διαχρονικά των δημοσίων δασών της περιοχής, τον ρόλο
τους στην οικονομία της τοπικής κοινωνίας, στα εκτελούμενα στο πλαίσιο της διαχείρισης αντιπυρικά και αντιδιαβρωτικά
έργα, περιέγραψε την εξέλιξη της μεγάλης πυρκαγιάς του Αυγούστου υπογραμμίζοντας τον ρόλο όχι μόνο των δασικών
αλλά όλων των εμπλεκομένων στην επιχείρηση κατάσβεσης καθώς και για την μεταπυρική αποκατάσταση.

Στον σημαντικό ρόλο που μπορούν να διαδραματίσουν στην πρόληψη όσο και στην αντιμετώπιση των πυρκαγιών οι
τοπικές κοινωνίες αναφέρθηκε ο καθηγητής Johann Goldammer. Υπογράμμισε την αναγκαιότητα των συνεργασιών, της
εκπόνησης ενός ολοκληρωμένου σχεδίου που μεταξύ άλλων θα εκπαιδεύει τους πολίτες και θα αποκλείει τις επικαλύψεις
ως προς τις αρμοδιότητες των εμπλεκομένων φορέων στην κατάσβεση με αναφορές σε πρακτικές άλλων χωρών και στον
ρόλο και το έργο του παγκόσμιου δικτύου για την πρόληψη και αντιμετώπιση των πυρκαγιών.
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Ερωτήματα για την τρέχουσα προσέγγιση των πυρκαγιών, ενός φαινομένου που όπως είπε βάσει των στατιστικών
στοιχείων παρουσιάζουν αυξητική τάση ως προς τη συχνότητα εκδήλωσης αλλά κυρίως την ένταση του φαινομένου, την
αναγκαιότητα κατανόησης σε βάθος του προβλήματος και των λόγων της σταδιακής επιδείνωσής του, έθεσε ο διευθυντής
Ερευνών του ΕΛΓΟ «ΔΗΜΗΤΡΑ», Δρ. Γαβριήλ Ξανθόπουλος.

Μια συνολική προσέγγιση των επιπτώσεων της πυρκαγιάς στην ορνιθοπανίδα στο Εθνικό Πάρκο Δάσους Δαδιάς
παρουσίασε ο καθηγητής οικολογίας και διαχείρισης άγριας Πανίδας του Τμήματος Δασολογίας και Φυσικού
Περιβάλλοντος του Α.Π.Θ., Δημήτρης Μπακαλούδης. Κάνοντας λόγο για ανεπαρκή γνώση λόγω της έλλειψης αντίστοιχης
διεθνούς εμπειρίας, καθώς και αντικειμενικών δυσκολιών ως προς τη διαπίστωση των συνεπειών των πυρκαγιών στα
είδη πουλιών που διαβιούν στο Εθνικό Πάρκο, εξήγησε την ιδιαιτερότητα του συγκεκριμένου δάσους που του προσδίδει
μία ιδιαίτερη αξία με δομή και σύνθεση που το καθιστούν ως ενδεδειγμένο για τη διαβίωση σημαντικού αριθμού σπάνιων
ειδών πουλιών. Αναφέρθηκε δε στο ιστορικό των πυρκαγιών του συγκεκριμένου δάσους και στις ήδη καταγεγραμμένες
συνέπειες της ορνιθοπανίδας μεταξύ των οποίων και ο κίνδυνος μετατόπισης ορισμένων ειδών.

Την αναγκαιότητα να προχωρήσει άμεσα η δασική μεταρρύθμιση ώστε μέσω της ολοκληρωμένης διαχείρισης των
δασικών οικοσυστημάτων να επιτευχθεί η θωράκιση των δημοσίων δασών απέναντι στην κλιματική κρίση υπογράμμισε ο
Υπουργός Περιβάλλοντος και Ενέργειας Θόδωρος Σκυλακάκης συμμετέχοντας διαδικτυακά στην ημερίδα «Δασικές
πυρκαγιές. Συμπεράσματα και κατευθύνσεις. Η περίπτωση του Έβρου», που διοργάνωσε χθες στην Αλεξανδρούπολη το
Γεωτεχνικό Επιμελητήριο Ελλάδας.

«…Είναι απαραίτητο να προχωρήσει αυτή η μεταρρύθμιση, να πολλαπλασιάσουμε τους ανθρώπους που ζουν και
δουλεύουν στα δάση, να πολλαπλασιάσουμε τις επενδύσεις που γίνονται μέσα στο δάσος για την προστασία του και να
το κάνουμε αυτό με πολύ μεγάλη ταχύτητα γιατί το κλίμα έχει ήδη αλλάξει…» ανέφερε χαρακτηριστικά συμπληρώνοντας
πως το πρώτο θεμελιώδες πρόβλημα που πρέπει να επιλυθεί είναι το γεγονός ότι τουλάχιστον τα μισά δάση δεν έχουν
διαχείριση.

Στην προσπάθεια αποκατάστασης των προβλημάτων που προκάλεσε η πυρκαγιά που εκδηλώθηκε στο Εθνικό Πάρκο
δάσους Δαδιάς, αναφέρθηκε σε βιντεοσκοπημένο μήνυμα ο υπουργός Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων Λευτέρης
Αυγενάκης. «Ήμασταν εκεί από την πρώτη στιγμή, βρεθήκαμε στο πεδίο όλη η ηγεσία του ΥΠΑΑΤ καθώς και οι
εκπρόσωποι των εποπτευομένων φορέων και κινηθήκαμε με ταχύτητα, ευελιξία αλλά κυρίως με αποφασιστικότητα. Η
προσπάθεια όχι απλώς δεν έχει σταματήσει αλλά κάθε άλλο συνεχίζεται γιατί αυτό επιβάλλεται να κάνουμε ως υπεύθυνη
Πολιτεία». Στη συνέχεια αναφέρθηκε επιγραμματικά στις ενέργειες στήριξης των πληγέντων μεταξύ των οποίων το μέτρο
5.2 για δωρεάν αντικατάσταση του ζωικού κεφαλαίου και μερική ή πλήρη ανακατασκευή στάβλων, η ένταξη στα σχέδια
βελτίωσης του ΄23 όλων των επιλαχόντων του Έβρου, η ανακατασκευή του μελισσοκομικού πάρκου Δαδιάς Σουφλίου και
στην καταβολή των υψηλότερων τιμών προκαταβολών με πρωτοφανή όπως είπε ταχύτητα.

Στη σημαντικότητα της συνεργασίας πολιτών, θεσμικών φορέων και εκπροσώπων της πολιτείας σε όλα τα επίπεδα
προκειμένου να αποκατασταθούν τα τραύματα που άφησε στο πέρασμά της η μεγάλη πυρκαγιά αναφέρθηκε στον
χαιρετισμό του ο υφυπουργός Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων Σταύρος Κελέτσης. Εκτιμώντας πως «η κλιματική
κρίση θα μας φέρνει συχνά αντιμέτωπους με τέτοια φαινόμενα» σημείωσε πως «Χρειαζόμαστε οπωσδήποτε τις απόψεις
των επιστημόνων, των ειδικών προκειμένου να αποκαταστήσουμε το δάσος αλλά και γενικότερα την οικονομία της
περιοχής μας άρα να αποκαταστήσουμε την επόμενη μέρα στο Νομό , αλλά ταυτόχρονα περιμένουμε και τις προτάσεις
που έχουν να κάνουν με την πρόληψη» είπε ο κ. Κελέτσης εκφράζοντας την πεποίθηση για την αποκατάσταση τόσο του
δάσους όσο και της οικονομίας του Νομού .

Την πορεία υλοποίησης του προγράμματος AntiNero, της ενίσχυσης του ανθρωπίνου δυναμικού και του εξοπλισμού της
δασικής υπηρεσίας παρουσίασε ο γ.γ. Δασών Στάθης Σταθόπουλος ο οποίος αναγνωρίζοντας την ύπαρξη διαχρονικά
διαχειριστικών μελετών στα δάση του Έβρου σημείωσε πως το παγκόσμιο πρόβλημα της κλιματικής κρίσης εξαιτίας της
οποίας εμφανίζονται ολοένα και συχνότερα ακραία καιρικά φαινόμενα δυσχεραίνει το έργο της προστασίας ο σχεδιασμός
του οποίου όπως είπε χρήζει συνεχούς προσαρμογής λόγω των εκάστοτε νέων δεδομένων.

Στην ημερίδα, η οποία σύμφωνα με τον πρόεδρο του ΓΕΩΤΕ, Μενέλαο Γαρδικιώτη διοργανώθηκε με στόχο την ανάδειξη
της πολυπλοκότητας του προβλήματος των δασικών πυρκαγιών στο πλαίσιο του πορίσματος που επεξεργάστηκε
αρμόδια επιτροπή του επιμελητηρίου εξειδικευμένοι επιστήμονες και δασικοί σκιαγράφησαν την υφιστάμενη κατάσταση
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αναφορικά με το νομικό πλαίσιο, τα έργα δασικής αποκατάστασης στον Έβρο, τις επιπτώσεις της πυρκαγιάς στη χλωρίδα
και την πανίδα καθώς και προτάσεις και κατευθύνσεις για το μέλλον στον σχεδιασμό της πρόληψης αλλά και της
διαχείρισης μετά από ακραία φυσικά φαινόμενα.

Μέσω μίας ιστορικής αναδρομής από την ίδρυση του δασαρχείου 100 χρόνια πριν του δασαρχείου Αλεξανδρούπολης, ο
δασάρχης Αλεξανδρούπολης, Γιώργος Πιστόλας μίλησε για τη διαχείριση διαχρονικά των δημοσίων δασών της περιοχής,
τον ρόλο τους στην οικονομία της τοπικής κοινωνίας, στα εκτελούμενα στο πλαίσιο της διαχείρισης αντιπυρικά και
αντιδιαβρωτικά έργα, περιέγραψε την εξέλιξη της μεγάλης πυρκαγιάς του Αυγούστου υπογραμμίζοντας τον ρόλο όχι μόνο
των δασικών αλλά όλων των εμπλεκομένων στην επιχείρηση κατάσβεσής καθώς και για την μεταπυρική αποκατάσταση.

Στον σημαντικό ρόλο που μπορούν να διαδραματίσουν στην πρόληψη όσο και στην αντιμετώπιση των πυρκαγιών οι
τοπικές κοινωνίες αναφέρθηκε ο καθηγητής Johann Goldammer. Υπογράμμισε την αναγκαιότητα των συνεργασιών, της
εκπόνησης ενός ολοκληρωμένου σχεδίου που μεταξύ άλλων θα εκπαιδεύει τους πολίτες και θα αποκλείει τις επικαλύψεις
ως προς τις αρμοδιότητες των εμπλεκομένων φορέων στην κατάσβεση με αναφορές σε πρακτικές άλλων χωρών και στον
ρόλο και το έργο του παγκόσμιου δικτύου για την πρόληψη και αντιμετώπιση των πυρκαγιών.

Ερωτήματα για την τρέχουσα προσέγγιση των πυρκαγιών, ενός φαινομένου που όπως είπε βάση των στατιστικών
στοιχείων παρουσιάζουν αυξητική τάση ως προς τη συχνότητα εκδήλωσης αλλά κυρίως την ένταση του φαινομένου, την
αναγκαιότητα κατανόησης σε βάθος του προβλήματος και των λόγων της σταδιακής επιδείνωσής του, έθεσε ο διευθυντής
Ερευνών του ΕΛΓΟ «ΔΗΜΗΤΡΑ», Δρ. Γαβριήλ Ξανθόπουλος.

Επιγραμματική προσέγγιση των επιπτώσεων της πυρκαγιάς στην ορνιθοπανίδα στο Εθνικό Πάρκο Δάσους Δαδιάς
παρουσίασε ο καθηγητής οικολογίας και διαχείρισης άγριας Πανίδας του Τμήματος Δασολογίας και Φυσικού
Περιβάλλοντος του Α.Π.Θ., Δημήτρης Μπακαλούδης. Κάνοντας λόγο για ανεπαρκή γνώση λόγω αντικειμενικών
δυσκολιών ως προς τη διαπίστωση των συνεπειών των πυρκαγιών στα είδη πουλιών που διαβιούν στο Εθνικό Πάρκο,
εξήγησε την ιδιαιτερότητα του συγκεκριμένου δάσους που του προσδίδει μία ιδιαίτερη αξία με δομή και σύνθεση που το
καθιστούν ως ενδεδειγμένο για τη διαβίωση σημαντικού αριθμού σπάνιων ειδών πουλιών, αναφέρθηκε στο ιστορικό των
πυρκαγιών του συγκεκριμένου δάσους και στις ήδη καταγεγραμμένες συνέπειες της ορνιθοπανίδας μεταξύ των οποίων
και ο κίνδυνος μετατόπισης ορισμένων ειδών .

Σημειώνεται πως την ημερίδα η οποία ολοκληρώθηκε με συζήτηση στρογγυλής τράπεζας παρακολούθησαν και
απηύθηναν χαιρετισμό μεταξύ άλλων ο Περιφερειάρχης Α.Μ.Θ., Χριστόδουλος Τοψίδης, ο δήμαρχος Αλεξανδρούπολης,
Γιάννης Ζαμπούκης, ο μητροπολίτης Αλεξανδρουπόλεως κ. ‘Ανθιμος, ο δήμαρχος Σουφλίου Παναγιώτης Καλακίκος και
εκπρόσωποι κομμάτων του ελληνικού κοινοβουλίου.

Πηγή: ΑΠΕ-ΜΠΕ
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Alexandroupolis: Presentation of the effects of the fire and the
following day in Evros at a GEOTE conference
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The necessity for the forest reform to proceed immediately so that through the integrated management of forest
ecosystems the shielding of public forests against the climate crisis can be achieved, the Minister of Environment and
Energy Theodoros Skylakakis underlined while participating online in the workshop "Forest fires. Conclusions and
directions. The case of Evros", organized yesterday in Alexandroupoli by the Geotechnical Chamber of Greece.

https://www-ypaithros-gr.translate.goog/aleksandroupoli-parousiasi-epiptoseon-pyrkagias-epomenis-meras-ebro-imerida-geote/?_x_tr_sl=auto&_x_tr_tl=en&_x_tr_hl=de&_x_tr_pto=wapp
https://www-ypaithros-gr.translate.goog/author/ggiannopoulos/?_x_tr_sl=auto&_x_tr_tl=en&_x_tr_hl=de&_x_tr_pto=wapp
https://translate.google.com/website?sl=auto&tl=en&hl=de&client=webapp&u=https://agro.hellafarm.gr/
https://translate.google.com/website?sl=auto&tl=en&hl=de&client=webapp&u=https://pjc.gr/


2/4

"...It is necessary to advance this reform, to multiply the people who live and work in the forests, to multiply the
investments made in the forest to protect it, and to do this at a very high speed because the climate has already
changed... " he said, adding that the first fundamental problem that must be solved is the fact that at least half of the
country's forests are not managed.

The Minister of Rural Development and Food Lefteris Avgenakis mentioned in a video message the efforts to restore the
problems of the fire that occurred in the Dadia Forest National Park. "We were there from the first moment, all the
leadership of the HYPAAT as well as the representatives of the supervised entities were in the field and we moved with
speed, flexibility but above all with determination. The effort has not only not stopped, but everything else continues
because this is what we must do as a responsible State". He then briefly referred to the actions to support those affected,
including measure 5.2 for free replacement of livestock and partial or complete reconstruction of stables, the inclusion in
the improvement plans of ΄23 of all runners-up of Evros, the reconstruction of the beekeeping park of Dadia Soufliou and
in the payment of the highest advance prices with unprecedented - as he said - speed".

In his greeting, Deputy Minister of Rural Development and Food Stavros Keletsis referred to the importance of the
cooperation of citizens, institutional bodies and representatives of the state at all levels in order to restore the wounds left
in its wake by the great fire. Appreciating that "the climate crisis will often bring us face to face with such phenomena" he
noted that "we definitely need the opinions of scientists, experts in order to restore the forest but also in general the
economy of our region, so to restore the next day in the prefecture, but at the same time we are waiting for the proposals
that have to do with prevention" said Mr. Keletsis, expressing his belief in the restoration of both the forest and the
prefecture's economy.

The course of implementation of the AntiNero program, the reinforcement of the human potential and the equipment of
the forestry service was presented by the governor. Forester Stathis Stathopoulos, who, recognizing the existence of
long-term management studies in the forests of Evros, noted that the global problem of the climate crisis, due to which
extreme weather events are occurring more and more frequently, makes the protection work difficult, the planning of
which, as he said, needs constant adjustment due to of each new data.

At the conference, which according to the president of GEOTE, Menelaos Gardikiotis, was organized with the aim of
highlighting the complexity of the problem of forest fires in the context of the conclusion elaborated by a competent
committee of the chamber, specialized scientists and foresters outlined the current situation regarding the legal
framework , the forest restoration projects in Evros, the effects of the fire on flora and fauna as well as proposals and
directions for the future in the planning of prevention as well as management after extreme natural phenomena.

Through a historical retrospective from the establishment of the Alexandroupoli forest office, 100 years ago, the forester
of Alexandroupoli, Giorgos Pistolas spoke about the management of the public forests of the area over time, their role in
the economy of the local community, the fire prevention and anti-corrosion measures carried out as part of the
management projects, described the development of the great fire of August underlining the role not only of the foresters
but of everyone involved in the extinguishing operation as well as for the post-fire rehabilitation.

Professor Johann Goldammer mentioned the important role that local communities can play in preventing and dealing
with fires. He underlined the necessity of collaborations, the preparation of an integrated plan that, among other things,
would educate citizens and exclude overlaps in terms of the responsibilities of the bodies involved in extinguishing with
references to the practices of other countries and the role and work of the global network for prevention and dealing with
fires.

Questions about the current approach to fires, a phenomenon which, as he said based on statistics, show an increasing
trend in terms of frequency of occurrence but above all the intensity of the phenomenon, the necessity of an in-depth
understanding of the problem and the reasons for its gradual deterioration, the director raised Researcher of ELGO
"DIMITRA", Dr. Gabriel Xanthopoulos.

A comprehensive approach to the effects of the fire on the avifauna in the Dadia Forest National Park was presented by
the professor of ecology and wildlife management of the Department of Forestry and Natural Environment of the
University of Athens, Dimitris Bakaloudis. Speaking of insufficient knowledge due to the lack of corresponding
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international experience, as well as objective difficulties in ascertaining the consequences of fires on the bird species that
live in the National Park, he explained the specificity of the specific forest that gives it a special value with a structure and
composition that they make it suitable for the living of a significant number of rare species of birds. He also referred to the
history of fires in the specific forest and the already recorded consequences of the birdlife, including the risk of
displacement of certain species.

The necessity for the forest reform to proceed immediately so that through the integrated management of forest
ecosystems the shielding of public forests against the climate crisis can be achieved, the Minister of Environment and
Energy Theodore Skylakakis underlined while participating online in the workshop "Forest fires. Conclusions and
directions. The case of Evros", organized yesterday in Alexandroupoli by the Geotechnical Chamber of Greece.

"...It is necessary to advance this reform, to multiply the people who live and work in the forests, to multiply the
investments made in the forest to protect it, and to do this at a very high speed because the climate has already
changed... » he said characteristically, adding that the first fundamental problem that must be solved is the fact that at
least half of the forests are not managed.

The Minister of Rural Development and Food Lefteris Avgenakis mentioned in a video message the efforts to restore the
problems caused by the fire that occurred in the Dadia Forest National Park. "We were there from the first moment, all the
leadership of the HYPAAT as well as the representatives of the supervised entities were in the field and we moved with
speed, flexibility but above all with determination. The effort has not only not stopped, but everything else continues
because this is what we must do as a responsible State". He then briefly referred to the actions to support those affected,
including measure 5.2 for free replacement of livestock and partial or complete reconstruction of stables, the inclusion in
the improvement plans of ΄23 of all runners-up of Evros, the reconstruction of the beekeeping park of Dadia Soufliou and
in paying the highest advance rates with unprecedented speed as he said.

In his greeting, Deputy Minister of Rural Development and Food Stavros Keletsis referred to the importance of the
cooperation of citizens, institutional bodies and representatives of the state at all levels in order to restore the wounds left
in its wake by the great fire. Appreciating that "the climate crisis will often bring us face to face with such phenomena" he
noted that "We definitely need the opinions of scientists, experts in order to restore the forest and in general the economy
of our region, so to restore the next day in the Prefecture, but at the same time we are waiting for the proposals that have
to do with prevention" said Mr. Keletsis, expressing his belief in the restoration of both the forest and the prefecture's
economy.

The course of implementation of the AntiNero program, the reinforcement of the human potential and the equipment of
the forestry service was presented by the governor. Forester Stathis Stathopoulos, who, acknowledging the existence of
long-term management studies in the forests of Evros, noted that the global problem of the climate crisis, due to which
extreme weather phenomena are occurring more and more frequently, makes the work of protection difficult, the planning
of which, as he said, needs constant adjustment due to the new data.

At the conference, which according to the president of GEOTE, Menelaos Gardikiotis, was organized with the aim of
highlighting the complexity of the problem of forest fires in the context of the conclusion elaborated by a competent
committee of the chamber, specialized scientists and foresters outlined the current situation regarding the legal
framework, the forest restoration projects in Evros, the effects of the fire on the flora and fauna as well as proposals and
directions for the future in the planning of prevention as well as management after extreme natural phenomena.

Through a historical retrospective from the establishment of the forest office 100 years before the Alexandroupoli forest
office, the head forester of Alexandroupolis, Giorgos Pistolas, spoke about the management of the public forests of the
area over time, their role in the economy of the local community, the fire prevention and anti-corrosion works, described
the development of the great fire of August underlining the role not only of the foresters but of all those involved in the
extinguishing operation as well as for the post-fire rehabilitation.

Professor Johann Goldammer mentioned the important role that local communities can play in preventing and dealing
with fires. He underlined the necessity of collaborations, the preparation of an integrated plan that, among other things,
would educate citizens and exclude overlaps in terms of the responsibilities of the bodies involved in extinguishing with
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references to the practices of other countries and the role and work of the global network for prevention and dealing with
fires.

Questions about the current approach to fires, a phenomenon which, as he said based on statistics, show an increasing
trend in terms of frequency of occurrence but above all the intensity of the phenomenon, the necessity of an in-depth
understanding of the problem and the reasons for its gradual deterioration, the director raised Researcher of ELGO
"DIMITRA", Dr. Gabriel Xanthopoulos.

An epigrammatic approach to the effects of the fire on the avifauna in the Dadia Forest National Park was presented by
the professor of ecology and wildlife management of the Department of Forestry and Natural Environment of the
University of Athens, Dimitris Bakaloudis. Speaking of insufficient knowledge due to objective difficulties in ascertaining
the consequences of the fires on the bird species that live in the National Park, he explained the particularity of the
specific forest that gives it a special value with a structure and composition that make it suitable for the living of important
number of rare species of birds, he referred to the history of fires in the specific forest and the already recorded
consequences of the birdlife, including the risk of displacement of certain species.

It is noted that the conference, which ended with a round table discussion, was attended and addressed by, among
others, the Regional Governor of A.M.Th., Christodoulos Topsidis, the mayor of Alexandroupolis, Yiannis Zamboukis, the
metropolitan of Alexandroupolis Mr. 'Anthimos, the mayor of Soufli Panagiotis Kalakikos and party representatives of the
Greek Parliament.
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